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Geachte raadsleden, 
 
Hierbij beantwoorden wij de raadsvragen die door het raadslid S. Jansen (PvdA) zijn gesteld op grond 
van artikel 41 van het Reglement van Orde gemeenteraad Tilburg 2022. De vragen gaan over het 
behoud Studenten Hockey Vereniging Tilburg (SHOT) voor Tilburg en zijn ontvangen op 2 februari 2023. 
 
Vraag 1 
Is het college betrokken bij de plannen tot herverdeling van het terrein rondom het Sports Center en de 
sportvelden en zo ja op welke wijze? 

Antwoord 1 
Het Sports Center en de sportvelden ligging in het Kenniskwartier, een grote gebiedsontwikkeling in 
Tilburg. De gemeente is vanzelfsprekend nauw betrokken bij de toekomstige plannen. In samenspraak 
met partijen wordt er door de gemeente een stedenbouwkundig plan voor dit deel van het 
Kenniskwartier, de Reitse Campus, opgesteld. Dit stedenbouwkundig plan wordt naar verwachting in het 
tweede kwartaal aan het college voorgelegd ter besluitvorming.  
 

Vraag 2 
Is het juist dat de gemeente eigenaar is van de gronden onder het sportcomplex/de studentensportvelden? 

Antwoord 2 
De gemeente is eigenaar van de gronden onder de sportvelden. Tilburg University heeft een 
eeuwigdurende erfpachtconstructie. De gronden onder het Sports Center zijn eigendom van Tilburg 
University. 
 

Vraag 3 
Is het reeds zeker dat ergens de komende jaren de twee hockeyvelden waarop SHOT speelt op het 
complex zullen gaan verdwijnen en SHOT als vereniging dus geen plek meer zal hebben op het 
toekomstige studentensportcomplex aan/nabij de Sportweg? 

Antwoord 3 
Het is nog niet zeker dat de hockeyvelden verdwijnen. Dit is echter wel voorstelbaar, gezien de ambities 
die voor het gebied zijn vastgelegd in de gebiedsvisie Kenniskwartier en die door de gemeenteraad 
unaniem zijn onderstreept tijdens vaststelling van de visie in december 2021. 
 

Vraag 4 
Is het college het met de PvdA eens dat Tilburg als levendige studentenstad en als sportstad het niet kan 
laten gebeuren dat de grootste studentensportvereniging zal verdwijnen? 

Antwoord 4 
Ja, dat zijn wij met u eens.  
 



Vraag 5 
Zo ja, welke stappen kan en wil het college gaan nemen om SHOT te behouden voor de stad? 

Antwoord 5 
Bij het maken van plannen voor de Reitse Campus wordt er vanzelfsprekend ook gekeken naar 
mogelijkheden om functies die niet kunnen blijven indien mogelijk te verplaatsen. Mocht verplaatsing 
aan de orde zijn, dan vinden wij het zoeken van een passende alternatieve locatie een daarmee 
samenhangende opgave. 
 

Vraag 6 
Hoe ziet de planning van de herontwikkeling van het genoemde gebied er op dit moment uit (wijziging 
bestemmingsplan, verdwijnen/herverdelen sportfuncties, sloop/verplaatsing etc.)?  

Antwoord 6 
Op dit moment wordt er een stedenbouwkundig plan opgesteld voor de Reitse Campus. Hierin wordt 
inzicht gegeven in de toekomstmogelijkheden van het gebied, waaronder de sportvelden. Dit plan wordt 
naar verwachting in het tweede kwartaal aan het college ter besluitvorming voorgelegd.  
In het stedenbouwkundig plan wordt in ieder geval rekening gehouden met een al eerder ingediend 
concreet initiatief tot woningbouwontwikkeling op de Reitse Campus. Dit initiatief is tevens aangewezen 
als zogenaamde versnellingslocatie. Hiervoor geldt dat er binnen 5 jaar moet worden gestart met de 
bouw. Voor het overige is er nog geen concrete informatie voor herontwikkeling van het gebied aan de 
orde.   
 

Vraag 7 
Is het college bereid te bekijken of het sportcomplex aan de Gershwinstraat ruimte zou kunnen bieden 
voor SHOT? 

Antwoord 7 
Mocht verplaatsing aan de orde zijn, dan hangt het vinden van een passende alternatieve locatie 
hiermee samen. De genoemde locatie is op dit moment niet relevant om te onderzoeken. 
 

Vraag 8 
Is het college bereid te onderzoeken of er andere locaties of opties zijn om SHOT te behouden voor 
Tilburg? 

Antwoord 8 
Zie antwoord vraag 7. 
 

Vraag 9  
Op welke wijze wordt in het kader van de juiste participatie het bestuur en de leden van SHOT 
betrokken bij de ontwikkelingen? 

Antwoord 9 
De gemeente heeft contact met Tilburg University over de toekomstplannen op de Reitse Campus. 
Tilburg University communiceert hierover met haar studentensportverenigingen, waaronder SHOT. 
Mocht verplaatsing aan de orde zijn, dan wordt SHOT daar uiteraard bij betrokken. 
 

Vraag 10 
Is het college bereid met de universiteit in gesprek te gaan om advies en ondersteuning te bieden met 
als doel SHOT te behouden voor Tilburg? 
  



Antwoord 10 
Bij het maken van plannen voor de Reitse Campus is er nauw contact met Tilburg University. Ook advies 
en ondersteuning aangaande de toekomst van SHOT maakt hier onderdeel van uit.  
 
 
Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Het college, 
 
 
 
mr. A. van Berckel, MBA drs. Th.L.N. Weterings 
gemeentesecretaris burgemeester 


